
Algemene beschouwingen 5 juli 2021

Meneer de voorzitter, college, mederaadsleden en luisteraars,

Vanavond ligt de eerste kadernota voor van deze coalitie. Wij staan hier met gemengde 
gevoelens in, voorzitter.
Het college is goed op weg met het realiseren van de doelstellingen uit het vorige coalitie 
programma “Met elkaar”.
Echter ligt er nu een coalitieprogramma voor met de naam “Bouwen aan Heiloo” en 
voorzitter, de titel is de enige grote wijziging.

Dus gemengde gevoelens, want ja, we zijn trots op het feit dat ons oude coalitie programma 
goed op weg is en onbegrijpelijk dat er hier partijen zijn, zoals D’66 en PvdA die nu alles 
steunen en met hun standpunten 180 graden gedraaid zijn. Het was dus helemaal niet zo 
slecht als de nieuwe coalitiepartners te pas en te onpas kraaiden. Tekenend hiervoor was de 
stemming van Heiloo Lokaal over de A9. Hoe potsierlijk was het de ene week tegen stemmen 
en precies een week later voor. Betrouwbaar zijn is voor ons WEL belangrijk, voorzitter.

Onze plaats in de coalitie hebben wij weliswaar moeten opgeven, maar wij blijven trouw aan 
onze visie en zullen het beleid kritisch blijven volgen. 

Voorzitter, na het zomerreces hebben wij nog ongeveer een half jaar naar de verkiezingen 
toe. Natuurlijk zullen wij u een kader aangeven welke aspecten wij belangrijk vinden echter 
deze zal kort zijn.

Eerst een terugblik van onze zijde.
Wanneer we terugkijken zijn we trots wat Heiloo-2000 en onze portefeuillehouder de heer 
Dellemijn bereikt heeft de afgelopen jaren. 
Wij hebben vorig jaar een vurig pleidooi gehouden om vooral te blijven investeren, ondanks 
de corona crisis. Gelukkig is dat ook gebeurd. Hierbij denken wij onder meer aan het groene 
licht voor een tweede sporthal en ook de gedeeltelijke minischermen bij het spoor.
Wij zijn trots op het feit dat de afslag A9 er komt, de ontwikkelingen van Zandzoom en 
Boekelermeer. Ook zijn wij trots op enkele aangenomen moties van onze hand zoals:
 Het niet meer mogen gebruiken van chemische bestrijdingsmiddelen. Voorzitter wij 

zijn er via GBH op gewezen dat hier niet aangehouden wordt. Bij het Maalwater lijkt 
er Roundup gebruikt te zijn. Wij vragen de verantwoordelijke portefeuillehouder met 
klem dit te onderzoeken en aan ons terug te koppelen. Keihard tegen een 
aangenomen motie ingaan is wat ons betreft een gele kaart aan de 
portefeuillehouder.



 Motie kleine woningen, zijn overigens heel benieuwd hoe de portefeuillehouder 
hiermee aan de slag is gegaan,

 Het aanleggen van het regenboog zebrapad
 Het behoud van de houtwallen

Dit zijn er slechts enkele voorzitter. 

Dan nu per hoofdstuk enkele aandachtpunten c.q. kaders welke wij mee willen geven:

Sociale en vitale gemeente
Communicatie:
Wij vinden het belangrijk dat bewoners meer mee gaan doen in de besluitvorming en niet 
het gevoel hebben buiten spel gezet te worden. Er wordt gesproken over ‘menselijk waar 
wenselijk’! Dat klinkt als een gelikte soundbite maar Hoe gaat dit op een juiste manier 
beoordeeld worden? Het mag geen holle frase blijven, dus de communicatie, breed gedragen 
participatie en de continue verbetering hiervan blijft voor ons een belangrijk punt.
Wij denken hierbij aan de plannen bij de Holleweg, verkaveling Duinzigt en de RES.

Hierop aansluitend: teneinde de inwonersparticipatie verder te verbeteren hebben we 
gekozen voor een Nieuwe Werkwijze Raad. Helaas is door de coronapandemie de 
onderdelen Informatie Markt en Dialoogtafels nog niet in uitvoering  gebracht.

Wij roepen de gemeente op de bewoners van de Holleweg snel en adequaat te betrekken bij 
het project en daarmee de opgelopen achterstand in te halen. Kortom de zorgen van deze 
bewoners moet worden meegenomen. En laat elke optie voor een adequate oplossing 
bespreekbaar zijn. Een slim verkeersplan kan daaraan bijdragen.

Goed, ander puntje. Er worden hogere kosten voor leerlingenvervoer omschreven in 2020 
van euro 30.000,= dit bevreemd ons omdat de scholen voor een groot deel gesloten zijn 
geweest dat jaar.
Wij zouden hier een positief saldo verwachten, wat is hiervoor de verklaring?

Sport en bewegen
Wij van Heiloo-2000 vinden sport een belangrijke voorziening voor het leef- en woonklimaat 
de inwoners van Heiloo.
Wij hebben dan ook een amendement ingediend om een nieuw beleidsplan sport te 
ontwikkelen welke een visie geeft op Sport in Bewegen in Heiloo.

In het kader van deze ontwikkeling is ons verzoek dat er nog een bedrag van euro 10.000,= 

extra wordt geïnvesteerd in het The Spot. Dit geeft de gestarte crowdfunding een gewenst 

extra duwtje in de rug.

Wij vinden ook dat het beleid rondom sport en bewegen in Heiloo een nieuwe Impuls moet 
krijgen. Heiloo-2000 maakt zich sterk voor een dedicated wethouder voor Sport in Heiloo. 
Heiloo heeft 3 wethouders maar er is ruimte voor 3,5 Wethouders.
Wij stellen voor dat er voor 0,5  FTE een wethouder sport en Bewegen  wordt aangesteld.



De eerste opdracht zou kunnen zijn ontwikkel een integraal beleid voor Sport en bewegen in 
Heiloo. Inmiddels is er, tot onze verrassing een convenant afgesloten tussen sportraad en de 
gemeente Heiloo.Wij zijn hier positief over al was een informatieve memo hierover op zijn 
plaats geweest.

Een aantrekkelijk gemeente
Wij zijn blij met de reclamecampagne “natuurlijk Heiloo”.
Onder economische vitaliteit staat het risico omschreven dat er mogelijk meer 
schuldhulpverlening nodig zal zijn in verband met verhoogde werkloosheid verwachting.
Hoe staat dit in verhouding met de krantenartikelen dat er bij diverse branches zoals de 
horeca niet aan voldoende personeel te komen is?
Inmiddels wordt er nu al jaren gesproken over het vergroten van het fiets parkeren bij het 
station. Onze vraag is voorzitter; wanneer gaat dit nu concreet plaats vinden?

Een leefbare gemeente
Dan onze motie kleine woningen wij hebben er al diverse malen om gevraagd wanneer komt 
hier een concreet plan voor? Wanneer worden wij hierover bijgepraat?

Wij kijken met enorme belangstelling uit naar het groenbeleidsplan en zijn benieuwd op 
welke wijze belangenverenigingen en bewoners hierbij betrokken gaan worden.

Wij zijn voorstander van het integrale kindcentrum in Zandzoom en vinden dat dit bij 
voorkeur een openbare school moet worden. Graag zouden wij een reactie hierop krijgen en 
hoe kunnen we “veilig” stellen dat deze school ook als eerste voor kinderen uit Heiloo is?

Om de klimaat doelstellingen enigszins te versnellen willen wij een breed onderzoek om op 
alle gemeente panden zonnepanelen te gaan leggen.

Financieel gezonde gemeente
Het Sociaal Domein binnen Heiloo functioneert naar behoren daar kunnen we best tevreden 
over zijn. De problematiek over, jeugdzorg zijn niet per se het Sociaal Domein aan te 
rekenen. De kosten rijzen wel de pan uit en het is niet voor niets dat het college opdracht 
heeft gekregen om te kijken naar maatregelen om de kosten te beheersen. Het college is 
recentelijk gekomen met beheersmaatregelen waar tot onze teleurstelling een flink beroep 
werd gedaan op de voorzieningen in Heiloo. Zoals het beperken van de Huishoudelijk hulp in 
het instellen van wachtlijsten bij de WMO. Natuurlijk hebben wij tegen deze maatregelen 
gestemd. Heiloo-2000 wil niet dat er bezuinigd wordt op dergelijke – vaak noodzakelijke - 
voorzieningen voor de inwoners van Heiloo. 
Ook willen wij dat het Sociaal Wijkteam meer zichtbaar wordt in Heiloo. Er zijn links en 
rechts wel wat spreekuren maar een ‘open inloop’ missen we in Heiloo. 
Wij willen dat er op korte termijn een open spreekuur komt op een openbare locatie waar 
onze bewoners met hun vragen terecht kunnen.

Wij staan als Heiloo voor de uitdaging om financieel gezond te blijven de komende jaren. Wij 
begrijpen dat dit voor een groot deel ook afhankelijk is van de gelden die wij van het Rijk 
gaan krijgen. 



Een niet onbelangrijke kostenfactor is onze bijdrage aan de BUCH organisatie. Naar 
aanleiding van de uitkomsten en aanbevelingen van het Berenschot rapport, zal de 
organisatie worden doorgelicht op efficiency en werkprocessen. Het wordt hoog tijd dat de 
BUCH ook haar beloftes gaat leveren. Wij verwachten dus dat dit een besparing zal 
opleveren.

Tenslotte voorzitter dienen wij een motie in op coming out day de regenboogvlag te hijsen in 
de vlaggenmast bij het gemeentehuis. Wij verwachten een brede steun voor deze motie net 
als bij het regenboog zebrapad.


